



# FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE  
06 OKTOBER 2016

**Tid: 12:04**

**Plats: Styretrummet**

## NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	SEBASTIAN "ÄNKÅ" BERGSTRÖM
VICE ORDFÖRANDE	PERNILLA "&PILLE" TANNER
KASSÖR	LOTTA "LEJON" BERGBOM
SEKRETERARE	GUSTAV "GUSTAV LINDWALL" LINDWALL
LEDAMOT	SOFIA "KARLSSON" KARLSSON
ORDFÖRANDE DP	MARTIN "RUSKI-PATRUSKI" GARDFJELL
ORDFÖRANDE F6	REBECCA "VÄLTA" SVENSSON
ORDFÖRANDE FNOLLK	TILDA "THELIA" SIKSTRÖM
VICE ORDFÖRANDE SNF	JOHAN "WELLO" WINTHER
ORDFÖRANDE FOC	AGRIN HILMKIL (TILL 12:50)

**§1 Mötets öppnande** Sebastian öppnar mötet kl.12.04.

**§2 Val av justerare** Tilda Sikström väljs till justerare.

**§3 Föregående mötesprotokoll** Föregående mötesprotokoll föredrogs och lades till handlingarna.

**§4 Runda bordet**

- **Kärnstyret:**

- Sebastian har haft jättemycket att göra och skriver Mek2 imorgon.
- Pernilla har skrivit motionssvar och omarbetat arbetsordningar. Pratad med Erik Eliasson.
- Lotta har skrivit motionssvar och gjort vanliga kassörsgrejer.
- Gustav har skrivit motionssvar och arrat inför sektionmötet.
- Sofia har varit på SU och skrivit motionssvar.

- **FARM:** närvarade inte vid runda bordet.

- **FnollK:** har skrivit kravprofil. Imorgon är det  $\Omega$ -sits.

- **DP:** har arrat DuP.

- **Foc:** har hämtat kondomer inför LV6. Skall mecka flipper i helgen.

- **SNF:** arrar BSD på måndag. Planerar inför nästa cocktailparty. Det blir pannediskussion på tema stress.

- **F6:** lagar ärtsoppa i skrivande stund. Planerar sin vår.

---

Sebastian Bergström  
Ordförande

---

Gustav Lindwall  
Sekreterare

---

Tilda Sikström  
Justerare



## §5 Info

- Sofia informerar om höstens studentrösten. Det är dags för oss att bestämma oss för vilken typ av frågor vi vill ha med. Temaförslag är psykosociala frågor.

**§6 Skåp till Gameboy** Gameboy Jakob Widebrant har siktat på ett nytt skåp till sektionens brädspel. Det är bättre än det förra och går på hjul. Gameboy Jakob Widebrant har också en plan för hur spel som inte utnyttjas längre skall hanteras. Han ämnar sälja av dessa via sektionens kanaler på Facebook.

**§7 Skyddsron** 11:e oktober är det dags för fysisk skyddsron. Tills dess är det bra om det är ordning i våra studentlokaler. Till den 11:e skall vi också se över lokaler generellt i huset, och kommentera på dålig luft, trasiga dörrar mm.

**§8 Äskning revisioner** Revisorerna äskar upp till 100 kronor till kaffe och kakor. Syftet är att de ska liva upp en stundande bokföringskväll.

**Beslut:** Vi godkänner revisorernas äskning på 100 kronor för en bokföringskväll. Pengarna tas ur sektionsspotten

**§9 Städschema** Nu finns det ett städschema.

**§10 Nyckel valberedningen** Valberedningens ordförande vill ha nyckel till styretrummet. Kärnstyret tycker det är rimligt.

**Beslut:** Att valberedningens ordförande får nyckel till styretrummet.

**§11 Asp-affischer** Förra året fick en sektionsskommitté skarp kritik för sin uppsättning av aspaffischer. Det är endast okej att sätta upp affischer på anslagstavlor och på Focus. De kommitéer vars aspning börjar snart skall ta detta i beaktning.

**§12 SaFt** Vi har nu SaFt-generaler; Pernilla Tanner och Lotta Bergbom. Det hål som Djungelpatrullens frånvaro under helgen genererar fylls ut av deras pateter under fredagen. Gällande boende så är Erik Eliasson, säkerhetschef på Chalmers, villig att hjälpa oss få FL-salarna som sovsalar.

**§13 Sektionsmöte** Det är sektionssmöte idag. Johan Winther tar på sig att informera Nollan en sista gång.

## §14 Övriga frågor

- Djungelpatrullen lyfter frågan om en sektionens bastu skulle vara kul under sektionens vecka. Styret tycker det verkar kul.



**§15 Nästa möte** Nästa möte blir 13 oktober 2016.

**§16 Mötets avslutande** Mötet avslutades av Sebastian kl. 13:00.

---

Sebastian Bergström  
Ordförande

---

Gustav Lindwall  
Sekreterare

---

Tilda Sikström  
Justerare